
Fra tidligere bestyrelsesmøder:

På opfordring af kommunen har Casper flyttet vores plads til haveaffald og pladsen til 
affaldscontainerne.
Det er besluttet fremover at fremsende opkrævninger til foreningen som bankoverførelse, i stedet 
for girokort
Preben har bestilt materialer til det der mangler på fællestoilet og til afdækning af Fælleshus.
Der var noget svigtende fremmøde til arbejdsdagen, hvilket har givet noget ekstra arbejde for 
bestyrelsen bagefter.
Referat bestyrelsesmøde 4/11 2021
Tilstede var Casper, Tulle og Preben.
Det er besluttet at laver et lille referat af vores bestyrelsesmøder, disse vil dog ikke omhandle 
personfølsomme ting da vi er underlagt GDPR-loven, ligesom der heller ikke vil være noget der kan
henføres til et enkelte haver.
Der er ingen endelig afklaring om nye haver fra kommunen, frist for indsigelser er ellers udløbet 
Vi har nu igen egen vurderingspersoner.
Preben er i gang med at gøre klar til opmåling af de nye haver.
Vi påtænker at bede dem, der måtte være interesseret i at leje de nye haver om, at rydde 1 m. rundt 
om deres havelod til plantning af hæk, som så kan plantes til næste efter år.
Der er ansøgt om legat til etablering af de nye haver, vi har ikke noget svar endnu
Hækplanter løber op i et betragteligt beløb, der orienteres om dette på næste generalforsamling.
Vand etablering, mener vi at der kan holdes inden for det beløb som bestyrelsen kan bruge på enkelt
opgaver.
Vi lukker for vand som tidligere meddelt 6/11 kl. 10.
Tulle kommer og aflæser måleren med det samme, Casper lukker for hovedhanen, samt flere af de 
små brønde og tager billede af hovedmåleren, Preben og Niels tager måleren af til vinteropbevaring.
Casper sender plæneklipper til vinteropbevaring, den er rengjort.
Preben laver overslag til reparation af fælleshus og tager tilbud hjem på ny hovedhane samt et tilbud
på vintervand.


